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Motie
Onderwerp : Locatieonderzoek kindcentrum Beers Vianen
Aard motie : Vreemd aan de orde van de dag
Datum raad : 6 juli 2023
Agendapunt raad : 9
Nummer motie : RIS 2023-M-55

Constaterende dat
- in juni 2021 een besluit is genomen voor vervangende nieuwbouw voor een 

gezamenlijk kindcentrum/basisschool voor Beers en Vianen;
- de afgelopen twee jaar een werkgroep met vertegenwoordigers van schoolbestuur, 

MR, gemeente en dorpsraden heeft gezocht naar een passende locatie van dit 
kindcentrum;

- de stuurgroep (portefeuillehouder onderwijs en schoolbestuur) en college in april 
2023 een andere locatie dan de voorkeurslocatie van de werkgroep heeft 
vastgesteld voor deze school, nl. de huidige locatie van de Dr. Jan de Quayschool in 
Beers;

- de portefeuillehouder onderwijs in de vergadering van de commissie Inwoners van 
22 juni 2023 heeft voorgesteld om dit besluit te ‘parkeren’ en de locatie opnieuw 
breder te onderzoeken. 

Overwegende dat
- de dorpsgemeenschappen van Beers en Vianen met oog op een duurzaam 

toekomstperspectief vol inzetten op verdergaande samenwerking op gebied van 
jeugd, sport en verenigingen;

- oprichting van één gezamenlijke school ter vervanging van beide basisscholen in 
Beers en Vianen steun en draagvlak had van inwoners van beide dorpen; 

- dit draagvlak in Vianen is verdwenen door de keuze van de stuurgroep;
- behoud van draagvlak in beide dorpen van groot belang is voor de verdergaande 

samenwerking;
- de initiële voorkeurslocatie van de werkgroep - aan de Heuf bij de sportvelden 

(Calbroek) - zeer beperkt is onderzocht en al te snel terzijde is geschoven vanwege 
“aardkundige waarden” en “niet-stedelijk gebied”;

- deze voorkeurslocatie (Calbroek) unieke mogelijkheden kan bieden voor een 
integraal toekomstbestendig plan met combinatie van school, sport en 
kinderopvang; 

- alleen deze locatie (Calbroek) zowel in Vianen áls Beers draagvlak heeft van een 
groot deel van inwoners en dorpsraden;

- deze locatie als onwenselijk maar ook als overweegbaar wordt benoemd in 
beantwoording door het college (raadsinformatiebrief 2023-RIB-99);
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Verzoekt het college
1. de locatie voor het kindcentrum Beers Vianen te heroverwegen door de 

voorkeurslocatie van de werkgroep (aan de Heuf bij de sportvelden (Calbroek) 
opnieuw te onderzoeken;

2. hiervoor een goed onderbouwd integraal plan op te stellen voor een combinatie 
van school, sport en kinderopvang op déze locatie;

3. déze locatie met de juiste uitgebreide onderbouwing bestuurlijk en ambtelijk voor 
te leggen aan de provincie waarbij er wordt gekeken naar mogelijkheden in plaats 
van belemmeringen;

4. hiervoor de locatie Calbroek te vergelijken met binnenstedelijke locaties in Beers 
(nodig voor de Ladder Duurzame Verstedelijking) en het zoekgebied te beperken 
tot Calbroek en binnenstedelijk te Beers;

5. in de criteria voor afweging binnen de Ladder/onderzoek, draagvlak bij werkgroep 
en de dorpsraden van Beers en Vianen op te nemen;

6. de werkgroep te betrekken bij verdere planvorming en de gemeenteraad en beide 
dorpsraden regelmatig te informeren over vorderingen.

Toelichting
De portefeuillehouder heeft in de commissie Inwoners van 22 juni 2023 mondeling 
aangegeven om het lopende proces inzake de locatiekeuze stop te zetten en de eerder 
afgevallen voorkeurslocatie van de werkgroep voor het kindcentrum Beers Vianen - 
aan de Heuf bij de sportvelden (Calbroek) -  opnieuw te gaan onderzoeken. Dit 
vanwege gebrek aan draagvlak, en teveel twijfel en onduidelijkheid over het besluit van 
april. Uit het verhaal van de portefeuillehouder bleek dat dit onderzoek wellicht wat 
breder moet zijn dan alleen Calbroek. 
Het opnieuw onderzoeken van de locatie Calbroek ondersteunen wij. Deze locatie is 
volgens ons zeer beperkt onderzocht en al te snel terzijde geschoven vanwege 
“aardkundige waarden” en “niet-stedelijk gebied”. 
Gezamenlijk draagvlak was aanwezig bij werkgroep en beide dorpsraden voor de 
initiële voorkeurslocatie van de werkgroep (Calbroek). Voor andere locaties in Vianen 
of voor de locatie Dr. Jan de Quayschool in Beers is er geen gezámenlijk draagvlak. 
Deze andere locaties verdelen de dorpen in plaats van dat ze verbinden en bijdragen 
aan een toekomstbestendige samenwerking. Wij vinden het daarom van groot belang 
dat de initiële voorkeurslocatie van de werkgroep (Calbroek) opnieuw grondig wordt 
onderzocht. Én dat er niet opnieuw wordt gekozen voor een locatie die geen draagvlak 
heeft van werkgroep en één of beide dorpsraden. Beperking van het nieuwe onderzoek 
tot de locatie Calbroek in vergelijking met de mogelijke binnenstedelijke locaties in 
Beers vinden wij daarom essentieel. Informatie van een adviseur RO – vrijwillig en op 
persoonlijke titel – geeft aan dat dit tot mogelijkheden zou moeten behoren en dat 
verdere uitbreiding van het zoekgebied een keuze is. 
Door de combinatie met buitensport (sportvelden Calbroek) kan een ontwikkeling 
worden ingezet die niet in het stedelijk gebied, de kern van Beers, past. Een 
ontwikkeling die ruimte biedt om samen met school, dorpsraden, verenigingen en 
inwoners te werken aan een brede voorziening voor de toekomst van beide dorpen. 
Een voorziening die ook mogelijkheden biedt om op de twee vrijgekomen 
schoollocaties woningbouw te ontwikkelen.
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Indiener(s)
Pluk (Team Lokaal)

Status (in te vullen door de indiener)
Status Datum
In voorbereiding 03-07-2023
Als aangekondigd aangeleverd bij de griffie 05-07-2023

Besluit raad
(  ) aangenomen met      stemmen voor en      stemmen tegen
(  ) verworpen met      stemmen tegen en      stemmen voor
(  ) ingetrokken

Richard van der Weegen
griffier


